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Zápis ze členské schůze MAS Podhostýnska, z. s. 

 

 

Místo konání: Velký sál  MěÚ Bystřice p.H. Termín konání: 10. 10. 2016 

Začátek jednání: 09:00 hod Konec jednání: 11:00 hod 

Jednání vedl: Ing. Antonín Zlámal Zapsal: Ing. Lukáš Slovák 

 

Ověřovací doložka 

Zpracoval: p.  Slovák Podpis:  

Ověřil: p. Jurčová Podpis:   

Ověřil: p. Sedláková Podpis:  

 

Program jednání: 

 Téma jednání: 

1.  Úvod 

2.  Kontrola usnášeníschopnosti, volba návrhové komise, volební komise, zapisovatele a 

ověřovatelů zápisu a usnesení 

3.  Schválení programu 

4.  Kontrola usnesení z minulé schůze 

5.  Informace ke schvalování SCLLD 

6.  Informace k výzvám MASP 

7.  Informace o projektu MAP/MAP II 

8.  Volba členů výběrové komise (na období 12/2017 – 12/2018) 

9.  Rozpočet MASP na rok 2018 

10.  Přijetí nových členů MASP 

11.  Různé 

12.  Usnesení 

13.  Závěr 
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Zápis obsahu jednání: 

 Téma jednání: Předložil: 

1.  p. Zlámal zahájil jednání, přivítal přítomné a poděkoval zástupcům města 
Bystřice p. H. za poskytnutí prostor pro pořádání členské schůze. 

p. Zlámal 

2.  Byla provedena kontrola usnášeníschopnosti - přítomno 26 členů a jejich 
zástupců. Přítomna je nadpoloviční většina členů MASP, členská schůze 
je tedy usnášeníschopná. S ohledem na převahu veřejného sektoru  
( v poměru 14 zástupců veřejného sektoru ku 12 zástupcům soukromého 
sektoru) byl proveden přepočet váhy hlasů zástupců veřejného sektoru 
na hodnotu 0,8 hlasu. O změně váhy hlasů bylo hlasováno, členská 
schůze toto schválila jednohlasně. Byla zvolena návrhová komise ve (p. 
Čačala, p. Stodůlka), volební komise (p. Nezdařilík a p. Zicháček). Za 
ověřovatele zápisu a usnesení byli určeni p. Jurčová a p. Sedláková. 
Členové jednotlivých orgánů členské schůze byli jednohlasně schváleni. 
Zapisovatelem byl určen p. Slovák. 
 

p. Zlámal 

3.  Přítomným byl představen program členské schůze, který byl následně 
schválen v předkládaném znění (schváleno jednohlasně). 
 

p. Zlámal 

4.  Byla provedena kontrola usnesení z minulé schůze. Z usnesení 
nevyplývaly žádné úkoly. 
 

p. Zlámal 

p. Slovák 

5.  Schvalování SCLLD – informace podal p. Šarman (schválení strategie, 
proces, další postup) 
- p. Pánek navrhl možnost pozvat zástupce ministerstva/poslance  
      na členskou schůzi, aby byli informování o problémech v území 
- p. Škarpich poznamenal, že tvorba strategie nebyla dostatečně 

konzultována se členskou základnou. 
 

p. Šarman 

p. Zlámal 

 

6.  Informace k výzvám MASP – p. Slovák a p. Šarman podali informace o 
uzavřené výzvě MASP z PRV, o podaných žádostech a projektech 
vybraných k podpoře. Dále také byly podány informace dalších 
plánovaných výzvách MAS z PRV. P. Slovák také podal informace 
k připravované výzvě z IROP a o dalších plánovaných výzvách. 

p. Šarman  

p. Slovák 

7.  Informace o projektu MAP/MAP II – p. Slovák podal informace 
k dosavadní realizaci projektu MAP, k realizovaných vzdělávacím akcím 
a k výstupům projektu. Dále byla představena plánovaná výzva na 
projekty MAP II, do které se MASP plánuje zapojit. P. Zlámal také podal 
informace o proběhlé kontrole projektu MAP ze strany poskytovatele 
dotace.  

p. Slovák 

p. Zlámal 

8.  Proběhla volba členů výběrové komise. Členové byli navrženi ve stejném 

složení, jako v končícím funkčním období, tedy p. Kurfürst, p. Pilmajer, 

p. Rydval, p. Stodůlka, p. Nezdařilík, p. Šrom, p. Hradilíková, p. Fárková, 

p. Horáček, p. Novák, p. Zicháček. Funkční období komise je jeden rok, 

p. Slovák 

p. Zlámal 
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tedy od 8.12. 2017 do 8. 12. 2018. Kompletní seznam zvolených členů je 

přílohou zápisu. 

9.  Tento bod byl stáhnut z programu – bude rozeslán poštou všem členům, 
výbor se k němu vyjádří, následně bude svolána další členská schůze.  

p. Zlámal 

10.  Přijetí nových členů MASP – byli představeni jednotlivý zájemci o vstup 
do MASP a následně bylo o jejich vstupu hlasováno: 
- Pila Surý Hošťálková s.r.o.:  p. Laštovica krátce představil 

potenciálního člena. (Pro – 1, Proti – 0, zdrželi se - 25) 
- Klub Lyžařů s.r.o.: p. Juračka vystoupil na schůzi, představil Ski-areál 

Troják, provoz lyžařského areálu a koupaliště; provozovna je 
zapsána v Rajnochovicích; proběhla krátká diskuze. (Pro – 5, Proti – 
15; zdrželi se - 6) 

- SDH Loukov – p. Starosta Zlámal představil SDH Loukov.  
(Pro – 24, Proti – 0 Zdrželi se – 2) 

- Holešovsko Hostýnsko: p. Doležel představil spolek, v diskuzi 
vystoupili p. Pánek, p. Doležal, p. Škarpich, p. Kurfürst, p. Laštovica, 
p. Juračka, p. Šindelek a p. Šenk. 
(pro – 6, Proti – 8, Zdrželi se - 12) 

 

Přítomní 
členové  

11.  Různé  
- Byla přednesena zpráva a výsledku hospodaření od kontrolní 

komise. – Zpráva je přílohou zápisu.  
-     Vystoupil p. Sedlář, proti činnosti MAS (činnost dle něj postrádá   
smysl, k tomuto se také v diskuzi přidal p. Pánek.  
-     Proběhla debata k nepřijetí nových členů. P. Škarpich vystoupil proti 
p. Šarmanovi. 
- V bodě různé byla přednesena Výroční zpráva MAS, bylo o ní 

hlasováno (členskou schůzi opustili 4 členové – pro 18, proti 4). P. 
Škarpich vystoupil proti schvalování Výroční zprávy. Výroční zpráva 
je přílohou zápisu. 

- V rámci bodu různé byla přednesena otázka schvalování členských 
příspěvků, toto bude zahrnuto jako bod programu na další členské 
schůzi spolu s rozpočtem MASP.  

- Dále proběhla diskuze týkající se majetku MASP a jeho půjčování, p. 
Šindelek navrhl rozeslat seznam majetku všem členům, a p. Kurfürst 
dále navrhnul revizi poplatků za zapůjčování.  

p. Zlámal 

12.  Usnesení – p. Stodůlka přednesl návrh usnesení členské schůze 
č.1/2017. 

p. Stodůlka 

13.  Závěr – p. Zlámal poděkoval přítomným za účast a ukončil členskou 
schůzi. 

p. Zlámal 

Přílohy: 

1. Seznam zvolených členů Výběrové komise 
2. Zpráva kontrolní komise 
3. Výroční zpráva MAS za rok 2016 
4. Usnesení č.1/2017 

Zpracoval: 

Zpracoval: Ing. Lukáš Slovák Podpis:  

 


